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Briefing: Kitajska

Vabimo vas, da izrazite svoj interes in se
pridružite tej zgodovinski priložnosti za
krepitev slovensko-kitajskih odnosov. Prosimo
vas, da svoj interes sporočite na skps@gzs.si
oz. izpolnite spletni obrazec.

Tekoče novice in
dogodki članov*
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Kitajska naznanila spremembe pri sistemu
pridobivanja nekaterih viz
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Tekoče novice

Gala večerja Slovensko-kitajskega poslovnega sveta:
iskanje skupne vizije za prihodnost

Napovedujemo
Vabilo na praznovanje Kitajskega novega leta na
GZS

*Novice, o katerih bi želeli obvestiti ostale člane SKPS prek naših
novičnikov lahko posredujete na skps@gzs.si. Obvestite nas lahko
tudi o vaših preteklih ali prihajajočih dogodkih. 

Srečanja s kitajskimi dobavitelji: Trade Bridge
Matchmaking (Canton Fair)

Plan-net solar: Nekaj kar nekdo misli, da šele
prihaja, je za nas že tukaj

Zbiramo interes za
udeležbo v gospodarski
delegaciji na Kitajsko -
predvidoma v aprilu
2024
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Odprtje razstave Zajčje leto in pozdrav letu zmaja
na kulturnem večeru SKPS

Obisk visoke delegacije s Kitajske na GZS je poudaril
pomembnost vzajemnega gospodarskega
sodelovanja med državama

Seeds for the Future European Grand Finale:
uspešen zaključek Huaweievega programa za mlade
skupaj s slovenskim predstavnikom

Katalog za prepovedane in omejene izvozne
tehnologije: najnovejše spremembe

Zbiramo interes za udeležbo v gospodarski
delegaciji na Kitajsko - predvidoma v aprilu 2024

Voščilo Slovensko-kitajskega poslovnega sveta ob
letu zmaja

mailto:skps@gzs.si
https://forms.gle/KaXKR4ZrZHeypFJs5
mailto:skps@gzs.si


Z 11. januarjem 2024 je Kitajska začela izvajati
naslednje ukrepe, ki sproščajo vstop v državo:

1. SPROŠČENE ZAHTEVE ZA VIZO OB PRIHODU
Tuje osebe, ki morajo nujno priti na Kitajsko
zaradi nediplomatskih ali uradnih dejavnosti, kot
so poslovna sodelovanja, obiski in izmenjave,
naložbe in podjetništvo, obiski sorodnikov in
urejanje osebnih zadev, lahko, če ne morejo
pravočasno dobiti svoje vize v tujini, zaprosijo za
vizo ob prihodu pri pristaniškem organu za
izdajo vize z ustreznimi dokazili, kot so vabila,
preden vstopijo na Kitajsko.

2. NEKATERI TUJCI ZDAJ IZVZETI IZ
CARINSKEGA PREGLEDA
Na letališču Beijing Capital, letališču Beijing
Daxing, letališču Shanghai Pudong, letališču
Hangzhou Xiaoshan, letališču Xiamen Gaoqi,
letališču Guangzhou Baiyun, letališču Shenzhen
Bao'an, letališču Chengdu Tianfu, letališču Xi'an
Xianyang, so potniki v 24-urnem tranzitu so
izvzeti iz postopkov mejne kontrole in
carinskega pregleda. Potniki, ki imajo
povezovalni let v 24 urah in potujejo prek
katerega koli od zgoraj omenjenih letališč v
tretjo državo ali regijo, so izvzeti iz postopkov
mejne kontrole in lahko neposredno prečkajo
brez vize.

3. ENOSTAVNEJŠA PRIDOBITEV VIZE ZA
VEČKRATNI VSTOP
Tuji državljani na Kitajskem, ki morajo zaradi
zakonitih in razumnih razlogov večkrat vstopiti
in izstopiti iz države, lahko zaprosijo organe za
veljavno vizo za večkratni vstop z ustreznim
dokaznim gradivom, kot so vabila.

Kitajska naznanila spremembe pri sistemu
pridobivanja nekaterih viz
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4. TUJCI LAHKO ZAPROSIJO ZA PODALJŠANJE
VIZE NEPOSREDNO NA KITAJSKEM
Tujci, ki pridejo na Kitajsko zaradi kratkoročnih
nediplomatskih ali uradnih dejavnosti, kot so
poslovna sodelovanja, obiski in izmenjave,
naložbe in podjetništvo, obiski sorodnikov,
ogledi in turizem ter urejanje osebnih zadev, in
imajo upravičene in razumne razloge, da še
naprej ostanejo na Kitajskem, lahko zaprosijo za
podaljšanje, zamenjavo in ponovno izdajo vize v
kraju bivanja na Kitajskem.

5. POENOSTAVLJENI VIZUMSKI POSTOPKI
Ko zaprosijo za dokumente za vize, so lahko
tujci, ki poizvedujejo o evidencah prijave
naslova, poslovnih dovoljenjih in drugih
informacijah, izvzeti iz pregleda ustreznih
dokumentov za pridobivanje vpogleda. Tujci na
Kitajskem, ki zaprosijo za kratkoročne družinske
obiske in vize za ponovno srečanje, lahko vizo
pridobijo na podlagi izjave o družinskem
razmerju namesto dokazila o družinskem
razmerju.

Medtem ko kitajsko gospodarstvo še naprej
okreva in se izboljšuje ter se njegova stopnja
odpiranja zunanjemu svetu povečuje, je prišlo
do povečanega povpraševanja po izboljšanih
storitvah upravljanja priseljevanja s strani
domačih in tujih podjetij in posameznikov.

Zato kitajski vladni organi proaktivno
obravnavajo ključne izzive in ovire, ki se
nanašajo na vstop tujcev zaradi poslovanja,
študija in turizma na Kitajskem.



21. decembra 2023 je Ministrstvo za trgovino
(MOFCOM) v sodelovanju z Ministrstvom za
znanost in tehnologijo (MOST) objavilo
revidirano izdajo Kataloga za prepovedane in
omejene izvozne tehnologije (»Katalog«). Ta
različica, ki naj bi začela veljati z datumom
razglasitve, nadomešča izdajo iz leta 2020.

Revidirani katalog služi kot vodnik in ključni
pravni instrument za domača in tuja podjetja,
saj ponuja vpogled v široko paleto predmetov in
tehnologij, ki so primerni ali neupravičeni za
izvoz. V okviru te nove različice je bila posebna
globalna pozornost namenjena regulaciji
tehnologij, povezanih z ekstrakcijo in
rafiniranjem redkih zemelj.

Katalog je dokument, ki ga izda vlada in je
namenjen urejanju izvoza tehnologije,
zagotavljanju urejenega upravljanja,
spodbujanju gospodarskega in tehnološkega
sodelovanja s tujino ter varovanju gospodarskih
in tehnoloških interesov države.

V skladu z dokumentom se izraz "tehnološki
izvoz" nanaša na prenos tehnologije iz Kitajske v
tujo državo s trgovino, naložbami ali
gospodarskim in tehničnim sodelovanjem.

Pri takšnih prostorih katalog določa dve
kategoriji – »prepovedano« in »omejeno«.
Tehnologije, ki niso navedene v katalogu, se
štejejo za "prosti izvoz".

Ključne spremembe v različici kataloga 2023
Po pridobitvi mnenj ustreznih oddelkov, industrij
in javnosti je bilo v revidiranem katalogu število
tehničnih postavk zmanjšano s 164 na 134. To je
bilo doseženo z izbrisom 34 tehničnih postavk,
dodanimi 4 novimi in spremembo 37 , kot navaja
MOFCOM. Ključne spremembe vključujejo:

Katalog za prepovedane in omejene izvozne
tehnologije: najnovejše spremembe
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Odstranitev 6 tehnoloških izdelkov,
prepovedanih za izvoz, kot je proizvodna
tehnologija regulatorjev proizvodnje zelenih
rastlin.
Odstranitev 28 tehnoloških elementov,
katerih izvoz je omejen, kot so tehnologija za
proizvodnjo medicinskih diagnostičnih
instrumentov in opreme ter tehnologija za
ekstrakcijo ciljnih funkcij in identifikacijo.
Dodatek 1 novega izdelka, prepovedanega za
izvoz, zlasti tehnologije za kloniranje celic in
urejanje genov za človeško uporabo.
Dodani 3 novi elementi za omejen izvoz, ki
zajemajo tehnologijo izkoriščanja prednosti
hibridnih rastlin, transportno tehnologijo za
nakladanje in razkladanje razsutega
materiala ter sistem za zaznavanje in
določanje razdalje svetlobe (LIDAR).
Prilagoditev kontrolnih točk in tehničnih
parametrov za 37 tehničnih predmetov, ki
obsegajo 6 izvozno prepovedanih tehnologij,
kot so pridobivanje, predelava, rafiniranje in
uporaba redkih zemelj, pa tudi virov in
proizvodnje kitajskih zeliščnih zdravil. Poleg
tega je bilo spremenjenih 31 tehnologij z
omejenim izvozom, vključno s tehnologijo
gojenja in vzreje tržnih poljščin, tehnologijo
metalurgije barvnih kovin ter tehnologijo
načrtovanja in gradnje velikih vetrovnikov za
visoke hitrosti.

Spremembe kataloga 2023, ki so zmanjšale
seznam artiklov na 134, nakazujejo trend
nadaljnje liberalizacije izvoza v pozitivnem
poskusu »spodbujanja odprtosti in sodelovanja«,
kot je izjavil MOFCOM. To se ujema s predhodno
ugotovitvijo za Katalog tehnologij, katerih izvoz
je prepovedan ali omejen, s poudarkom na
pozitivnih posledicah za tuje deležnike.

Povzeto po: China Briefing



龙年大吉
Z�elimo vam srečno leto zmaja

Naj bo prihajajoče leto polno uspehov,
rasti in novih priložnosti
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TEKOČE NOVICE

Gala večerja Slovensko-kitajskega poslovnega
sveta: iskanje skupne vizije za prihodnost

16. januar 2024

V torek, 16. januarja 2024, smo uspešno izvedli
letno gala večerjo članov in partnerjev
Slovensko-kitajskega poslovnega sveta. Na
večerji se nam je kot častni gost pridružil bivši
predsednik republike Borut Pahor. 

Osrednja tematika večerje je bilo iskanje skupne
vizije za prihodnost. Na večerji so nas nagovorili
mag. Žiga Vavpotič, predsednik Slovensko-
kitajskega poslovnega sveta, Matevž Frangež,
državni sekretar na Ministrstvu za gospodarstvo,
turizem in šport, ter nj. eksc. Wang Shunqing,
veleposlanik Ljudske republike Kitajske v
Sloveniji. Vsebine govorov so se prepletale z
mislimi o sodelovanju za dobrobit prihajajočih
generacij, trajnostnega razvoja ter zelenega in
digitalnega prehoda - procesov, ki jih lahko le s
sodelovanjem izpeljemo uspešno. Ob tej
priložnosti se vsem zahvaljujemo za njihove
prijazne, predvsem pa z optimizmom in
pričakovanjem napolnjene besede.
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V večer nas je pospremila tudi Gordana Kisilak iz
podjetja Huawei Technologies Ljubljana, ki je
poudarila vlogo sodelovanja in razumevanja pri
razvoju tako Slovenije kot sveta. Ob tej
priložnosti se naj še enkrat toplo zahvalimo
podjetju Huawei Technologies Ljubljana, ki je
omogočilo izvedbo večerje. Posebna zahvala gre
tudi Kletem Brda, ki so omogočila vinsko
spremljavo na dogodku.

Osrednji vsebinski del večerje pa se je vrtel okoli
dialoga o prihodnosti sveta. Ambiciozna tema, ki
jo je v pogovoru z bivšim predsednikom
republike borutom Pahorjem odkrival Žiga
Vavpotič. Spregovorila sta o tem, kaj pomeni biti
državnik, kaj bo oblikovalo našo prihodnost, in
kako iskati poti sodelovanja. Predvsem si bomo
zapomnili predsednikovo misel, da je človeška
morala, človečnost kot taka, temelj vsakega
odnosa.

Toplo hvala vsem, ki ste se nam pridružili in z
nami preživeli prijeten večer. Veselimo se
podobnih dogodkov z vami tudi v prihodnje! 
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Odprtje razstave Zajčje leto in pozdrav letu zmaja
na kulturnem večeru SKPS

Februarja se po kitajskem izročilu izteka leto
zajca, v znamenju katerega smo preživeli leto
2023. V kitajski kulturi je zajec simbol
dolgoživosti, miru in blaginje, leto zajca pa je
prineslo priložnosti, da se učimo drug od
drugega, da smo radovedni in da rastemo s
svojimi ambicijami.

Z 10. februarjem se začenja leto zmaja, ki je leto
rasti, ambicij in novih priložnosti. Na Slovensko-
kitajskem svetu smo tako 23. januarja obeležili
konec leta zajca ter prihajajoče leto zmaja.
Odprli smo razstavo Zajčje leto umetnice
Kateryne Burlina ter uspešno izpeljali kulturni
večer o pomenu zajca in zmaja v kitajskem
horoskopu.

23. januar 2024
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Popotnica v leto zmaja so nam bili fantastični
zajci Kateryne Burline - kreacije, ki nas popeljejo
skozi magični svet zajcev, ki se prepleta z
resničnostjo v podobah Izole. Na kulturnem
večeru je dr. Tina Ilgo predstavila mit kitajskega
horoskopa, pomen zajca in zmaja v horoskopu,
pa tudi namig, komu bo leto zmaja najbolj
naklonjeno - tistim, ki so rojeni v letu podgane.

Razstava Zajčje leto bo na GZS v medetaži na
ogled vse do 16. februarja. Vabimo vas, da si
zajce ogledate in morda kakšnega tudi odpeljete
domov.
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Obisk visoke delegacije s Kitajske na GZS je
poudaril pomembnost vzajemnega

gospodarskega sodelovanja med državama
29. januar 2024

V ponedeljek, 29. januarja 2024, je
Slovensko-kitajski poslovni svet (SKPS) na
Gospodarski zbornici Slovenije (GZS) sprejel
visoko delegacijo s Kitajske, ki jo je vodil
Wang Yong, podpredsednik Nacionalnega
odbora Politične posvetovalne konference
Ljudske Republike Kitajske. 

Delegacijo je v Sloveniji gostil predsednik
Državnega sveta Republike Slovenije, Marko
Lotrič, v sklopu delegacije pa so Slovenijo
obiskali tudi nekateri visoki predstavniki kitajskih
institucij in podjetij, med drugim Miao Wei,
nekdanji minister za industrijo in informacijsko
tehnologijo, Wang Bingnan, nekdanji
viceminister za trgovino, Liu Aili, predsedujoči
Kitajski pošti, in Sun Yongcai, predsedujoči
korporacije Kitajskih železnic. 

Delegacijo so na GZS sprejeli mag. Marjana
Majerič, Izvršna direktorica za strateški razvoj in
internacionalizacijo, Marko Lotrič, Predsednik
Državnega sveta Republike Slovenije, ter mag.
Žiga Vapvotič, predsednik Slovensko-kitajskega
poslovnega sveta. V svojih govorih so poudarili,
da je Kitajska vedno bila pomembna trgovinska
partnerica Slovenije, vendar pa da obstaja še
veliko neizkoriščenega potenciala pri
spodbujanja izvoza iz Slovenije na Kitajsko. Mag.
Marjana Majerič je kot področja priložnosti
izpostavila izvoz visokokakovostnih potrošniških
dobrin, naprednih tehnologij in zelenih rešitev,
ki jih je SKPS kot prioritetna identificiral že na
srečanju v okviru zasedanja skupne slovensko-
kitajske komisije za gospodarsko sodelovanje
oktobra 2023. 
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Predsednik Državnega sveta Marko Lotrič je
poudaril tudi strateško lego Slovenije, ki ji
omogoča dobro pozicijo v mednarodni trgovini,
predvsem pa je izpostavil, da je Slovenija lahko
zelo dobra partnerica za Kitajsko tudi na
področju tehnologije in inovacij. mag. Žiga
Vavpotič je izpostavil, da bo leto 2024 še
posebej pomembno za odnose med Slovenijo in
Kitajsko, saj bo predvidoma aprila v organizaciji
SKPS na Kitajsko potovala pomembna delegacija
slovenskih podjetij ob načrtovanem obisku
Ministrice za zunanje in evropske zadeve na
Kitajskem.

Udeležence sprejema je nagovoril tudi Wang
Yong, podpredsednik Nacionalnega odbora
Politične posvetovalne konference Ljudske
Republike Kitajske, ki je v svojem govoru
izpostavil zavezanost Kitajske za ohranjanje
prijateljskih odnosov s Slovenijo, kot tudi pri
spodbujanju poglobljenih trgovinskih odnosov
med Slovenijo in Kitajsko.
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Sprejema so se udeležila tudi nekatera
slovenska podjetja, ki že več let pišejo uspešne
zgodbe na Kitajskem, ali pa na ta trg šele
vstopajo. Na sprejemu so se predstavila podjetja
Cosylab, Dewesoft, Domel, Hidria,
Instrumentation Technologies, Medex in PeK
Automotive, izpostavila pa so predvsem primere
dobre prakse delovanja na kitajskem trgu ter
pričakovanja in cilje za prihodnost. Predstavniki
podjetij so poudarili, da Kitajska predstavlja
ogromen trg priložnosti in potenciala, kar je
ključno za nadaljnjo rast in razvoj njihovega
poslovanja na Kitajskem. Poleg tega so izrazili
svoje zadovoljstvo nad obstoječim
sodelovanjem, željo po nadaljnji širitvi poslovnih
priložnosti ter poudarili pomen krepitve
partnerstev z lokalnimi podjetji in institucijami. 

Ob robu sprejema delegacije sta se srečala tudi
generalni direktor Pošte Slovenije Marko Cegnar
in predsedujoči Kitajski pošti Liu Aili. na
skupnem srečanju sta potrdila, da je interes
obeh strani, da se ponovno vzpostavi bilateralno
sodelovanje med obema Poštama, s tem pa še
dodatno utrdi sodelovanje med obema
državama. 

Obiski delegacij, kot je bil današnji na GZS, so
priča temu, da lahko le z medsebojnimi srečanji
vzdržujemo prijateljske odnose ter
nadgrajujemo tudi poslovno sodelovanje med
državami.
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Vabilo na praznovanje Kitajskega novega leta na
GZS

Spoštovani,

v okviru praznovanja kitajskega novega leta, ki bo po kitajskemu lunarnemu koledarju od 10. februarja
naprej potekalo v znamenju Zmaja, vas Gospodarska in trgovinska pisarna (HKETO) iz Berlina in
Gospodarska zbornica Slovenije vabita na tradicionalni sprejem

v petek 16. februarja 2024 od 12.00 ure naprej na Gospodarski zbornici Slovenije
v Ljubljani, Dimičeva ul. 13, Dvorana A, 1. nadstropje 

Podroben program sprejema je razviden iz angleškega vabila.

Vabilo velja za dve osebi , vašo udeležbo pa lahko najkasneje do 12. februarja 2024 potrdite
samo preko elektronske prijavnice.

Dodatne informacije: marko.jare@gzs.si. 

Veselimo se srečanja z vami! 

https://www.gzs.si/DesktopModules/LiveCampaign/Handlers/Request.ashx?c=28723&l=193511&ce=419417121
https://www.gzs.si/DesktopModules/LiveCampaign/Handlers/Request.ashx?c=28723&l=193511&ce=419417121
https://www.gzs.si/DesktopModules/LiveCampaign/Handlers/Request.ashx?c=28723&l=193512&ce=419417121
https://www.gzs.si/DesktopModules/LiveCampaign/Handlers/Request.ashx?c=28723&l=193513&ce=419417121
mailto:marko.jare@gzs.si
https://www.gzs.si/DesktopModules/LiveCampaign/Handlers/Request.ashx?c=28723&l=193513&ce=419417121
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Srečanja s kitajskimi dobavitelji: Trade Bridge
Matchmaking (Canton Fair)

Iščete zanesljive, preverjene in kvalitetne
dobavitelja s Kitajske? V okviru Canton Fair
poteka že tradicionalen matchmaking
dogodek, ki je izvrstna priložnost, da se
povežete s kitajskimi dobavitelji. Srečanja
bodo potekala online v sredini marca (točen
datum bo kmalu znan). Gre za B2B v naprej
organizirana individualna srečanja na
podlagi vašega oddanega interesa za
posamezno kategorijo izdelkov. Storitev
povezovanja pokriva 55 industrij v 13
kategorijah.

Glede na povpraševanje, vam lahko ponudimo
več spletnih srečanj s potencialnimi kitajskimi
partnerji v naslednjih kategorijah:

elektronika in aparati
proizvodnja
vozila in dve kolesi
svetloba in elektrika
strojna oprema in orodja
gospodinjski izdelki
darila in okraski
zgradba in pohištvo
igrače in otroci, dojenčki in materinstvo
moda
hišni tekstil
pisarniški material
zdravje in rekreacija

v kolikor vas zanimajo srečanja s kitajskimi
dobavitelji, prosim izpolnite spletni obrazec.
Srečanja bodo organizirana v sredini marca.

https://www.gzs.si/zor/vsebina/Sekcije/SKPS/Novice/Sre%C4%8Danja-s-kitajskimi-dobavitelji-Trade-Bridge-Matchmaking
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Zbiramo interes za udeležbo v gospodarski
delegaciji na Kitajsko - predvidoma v aprilu 2024

V sklopu Slovensko-kitajskega poslovnega
sveta, v sodelovanju z Ministrstvom za
zunanje in evropske zadeve, Ministrstvom
za gospodarstvo, turizem in šport ter
Veleposlaništvom v Pekingu, intenzivno
delamo na povečanju slovenskega izvoza na
Kitajsko. Načrtujemo tudi organizacijo
največje slovenske delegacije v zgodovini
samostojne Slovenije, ki bo obiskala
Kitajsko v letu 2024.

Naša delegacija bo sestavljena iz dveh skupin:
izkušenih poslovnežev , ki že vzdržujejo
poslovne odnose s Kitajsko, in tistih, ki si
želijo poglobiti svoje razumevanje kitajske
kulture in poslovnega okolja. Program obiska
bo zajemal srečanja z gospodarskimi in
političnimi akterji, obiske različnih provinc,
kot je Chengdu, in tehnoloških centrov, kot
je Shenzhen, ter seveda Shanghai, kot
poslovno središče Kitajske. Cilj naše
delegacije je ne le spodbujanje investicij na
Kitajskem, temveč tudi privabljanje kitajskih
investitorjev v Slovenijo. Poleg gospodarskega
sodelovanja nameravamo okrepiti tudi vezi
na področjih znanosti in športa, s čimer
bomo pokazali širok spekter interesov
Slovenije za sodelovanje s Kitajsko.

Trenutno usklajujemo podrobnosti. Zavedamo
se prestiža, ki ga prinaša srečanje z
visokimi kitajskimi uradniki, in si
prizadevamo za ustrezno pripravo
delegacije. Načrtujemo, da bomo do začetka
februarja zbrali prijave zainteresiranih,
nato pa predstavili točen program in
stroške. Končne podrobnosti in datum obiska
bodo potrjeni v februarju, obisk pa naj bi trajal
en teden.

Vabimo vas, da izrazite svoj interes in se
pridružite tej zgodovinski priložnosti za
krepitev slovensko-kitajskih odnosov.
Prosimo vas, da svoj interes sporočite na
skps@gzs.si oz. izpolnite spletni obrazec.

mailto:skps@gzs.si
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V četrtek, 14. decembra, je Plan-net solar gostil
novinarski dogodek, kjer so predstavili novosti v
letu 2024.

Kot je predstavil direktor skupine Plan-net solar,
mag. Marko Femc, se strategija podjetja razvija v
treh stebrih – Električni avtomobili, sončne
elektrarne in polnilne postaje. Podjetje je že več
kot 15 let vodilno podjetje na področju elektro
mobilnosti, polnilne infrastrukture, carsharinga
in fotovoltaike. V podjetju Plan-net avto
zastopamo 5 blagovnih znamk. Največja in
trenutno najbolj popularna avtomobilska
znamka je MG, kjer smo s prodajo začeli že leta
2019 in je pri potrošnikih najbolj prepoznavna.
Trenutna ponudba avtomobilov  Maxus,
električna dostavna vozila, Aiways in Voyah,
električna osebna vozila in  Forthing bencinska
in električna osebna vozila. Elektro mobilnost bo
povzročila novo paradigmo predvsem pri razvoju
elektro infrastrukture. Kot družbo nas čaka velik
razvojni cikel na področju investicij v elektro
infrastrukturo.  

‘Naša strategija na vseh področjih našega
delovanja je postati ambasador, arhitekt
sprememb pri uvajanju novosti. Nekaj kar nekdo
misli, da šele prihaja, je za nas že tukaj. Tu se
mogoče razlikujemo od konkurence, saj želimo
poleg prodaje, tudi izobraziti naše kupce,
prebivalce Slovenije. 

Naše kupce želimo spodbuditi, da razmišljajo
drugače. Država potrošnikom omogoča do
6.500* EUR subvencije (odvisno od cene vozila*)
iz Eko sklada, za vso ostalo razliko pa nam
država nudi 100 % kredit z zelo ugodno
obrestno mero. Obrok, ki ga mesečno
plačujemo, pa plačujemo s prihrankom od
goriva. Naša vloga v naslednjih letih je
spodbujati elektro mobilnost, investicije v
polnilno infrastrukturo, polnilne postaje, kajti s
tem bomo naredili veliko dobrega zase in za celo
državo. ‘

Plan-net solar: Nekaj kar nekdo misli, da šele
prihaja, je za nas že tukaj
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Kot je poudaril g. Li Bo, Direktor oddelka za
politične zadeve, predstavnik kitajske ambasade
v Sloveniji, je za Kitajsko Slovenija pomemben
partner za vozila na električni pogon. Kitajska
električna vozila odlikuje visoka napredna
tehnologija po konkurenčnih cenah. Glede na
njihove izkušnje, menijo, da so Slovenci
prepoznali to prednost in jo že vrednotimo. V
prihodnosti bodo sodelovanje s Slovenijo še
okrepili. 

Predstavitev posameznih blagovnih znamk
avtomobilov je predstavil g. Bojan Tavčar,
Direktor prodaje Plan-net avto. V prvem kvartalu
naslednjega leta odpiramo nov avto salon v
Kamniku pod Krimom, kjer bomo razstavili vozila
Maxus, Voyah, Forthing in Aiways, za katere smo
uvoznik. Trenutno pa avtomobilska znamka MG
predstavlja kar 75% realizacije naše prodaje.

V letošnjem letu smo pripeljali v Slovenijo
blagovne znamke Voyah in Forthing, proizvajalca
DONGFENG, ki spada med 4 največje
proizvajalce vozil na Kitajskem. Prihajajo pa tudi
novosti v letu 2024 kot so VOYAH Dream, Voyah
Passion in NAMMI 01, ki jih bomo v prihodnje
predstavili na Slovenskem trgu. 
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[Peking, 29. januar 2024] Težko pričakovani
dogodek »Seeds for the Future European
Grand Finale«, ki je združil izbrano skupino
alumnov »Seeds for the Future« iz skoraj
dvajsetih evropskih držav, vključno s
Slovenijo, je prejšnji teden dosegel vrhunec.
Na zaključni slovesnosti je Huawei Europe
predstavil skupne dosežke nadarjenih
mladih tehnoloških talentov, ki so se
predhodno udeležili izobraževalnih
programov, organiziranih v svojih državah.
Izvrstno se je izkazal predstavnik iz
Slovenije, ki je prejel priznanje za »Digital
Change Maker«.

Udeleženci so v programu sodelovali s
strokovnjaki s področja tehnologij, se poglabljali
v področja povezljivosti in inovacij ter prispevali
k pronicljivim panelnim razpravam o ključnih
temah, kot so raznolikost, zelene spretnosti in
trajnost.

Zaključna slovesnost se je osredotočila na temo
mednarodnih sodelovanj kot temelja za
oblikovanje trajnostne prihodnosti za evropske
talente. Huawei je ob tem ponosen na skupne
korake k spodbujanju inovacij, izmenjave znanja
in skupne zavezanosti k trajnostni prihodnosti.
Zaključne slovesnosti na Kitajskem se je udeležil
tudi najboljši predstavnik zadnje generacije
Seeds for the Future v Sloveniji.

PODPORA MLADIH TALENTOV NUJNA ZA
TEHNOLOŠKI RAZVOJ DRUŽBE
Prof. Shahbaz Khan, direktor Unescovega
večsektorskega regionalnega urada za Vzhodno
Azijo, je slovesnost odprl z besedami: »Veseli
smo, da se viziji Unesca in Huaweia usklajujeta
glede izkoreninjenja digitalne nepismenosti pri
mladih. Februarja 2023 je Huawei postal član
Unescove globalne zveze za pismenost (GAL).
Kot prvo takšno zasebno podjetje, se Huawei
zavzema za izboljšanje uporabe tehnologije med
učitelji v državah v razvoju.«

Na slovesnosti je Radoslaw Kedzia,
podpredsednik za regijo Evropa pri Huaweiu
napovedal načrte podjetja za pospešitev
prizadevanj pri spodbujanju razvoja talentov:
»Zdaj, ko se svet ponovno odpira, je Huawei
ponosen, da lahko razkrije novo poglavje
programa Seeds for the Future, ki bo potekalo
julija 2024 v Rimu v Italiji. Ta pobuda, ki jo
poganja duh mednarodnega sodelovanja in
dialoga, bo združila študente iz različnih
kotičkov Evrope na enem mestu, s čimer bo
spodbujala dinamično okolje za učenje in
skupen razvoj idej za tehnološka zagonska
podjetja. Danes uradno vabimo študente s STEM
področja, da se pridružijo tej edinstveni izkušnji
in postanejo pomemben del oblikovanja
prihodnosti.«

Seeds for the Future European Grand Finale:
uspešen zaključek Huaweievega programa za

mlade skupaj s slovenskim predstavnikom
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Veleposlanica Cipra Martha Mavrommatis, ki je
poudarila pomen takšnih priložnosti za
študente, je v imenu ministrice za izobraževanje,
šport in mladino dr. Athene Michaelidou
čestitala Huaweiu za uspešen dogodek in
študentom za vsa njihova prizadevanja za
trajnost in okolju prijazen razvoj. »Podjetja, kot
je Huawei, sama vlagajo vzporedno z
institucionalnimi pobudami, kot so tiste v
Evropski uniji in državah članicah. Huaweiev
program Seeds for the Future se, kot nakazuje
že ime samo, aktivno ukvarja z odkrivanjem
lokalnih talentov in krepitvijo izmenjave znanja
med strokovnjaki in mladimi.«
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Annette Nijs, nekdanja državna sekretarka za
izobraževanje na Nizozemskem je ob tem še
poudarila: »Huaweieva zaveza k spodbujanju
študentov je izjemno pomembna in vredna
občudovanja. Navsezadnje bo tehnologija še
naprej ustvarjala temeljne spremembe v naših
življenjih in načinu dela. Današnji študenti
informacijsko-komunikacijskih tehnologij bodo v
svojih karierah uporabljali tehnologijo kot
katalizator sprememb v naših družbah.«

mailto:skps@gzs.si


Veleposlanik Moldavije je dogodek sklenil z
besedami: »Seeds for the Future kot vodilni
Huaweiev program družbene odgovornosti ne
ponazarja le korporativne odgovornosti, ampak
tudi prikazuje predanost mladim talentom po
vsem svetu. Program, zasnovan za oblikovanje
naslednje generacije vodij v digitalni dobi,
presega tehnična znanja. Spodbuja občutek
globalne pripadnosti, spodbuja kulturno
izmenjavo in podjetniški duh.«

Globalni program Seeds for the Future sicer od
leta 2008 vključuje več kot 15.000 študentov iz
več kot 140 držav in regij. V Sloveniji je bil prvič
organiziran leta 2020.

 str. | 19

TEKOČE NOVICE  IN  DOGODKI  ČLANOV SKPS

Novice, o katerih bi želeli obvestiti ostale člane SKPS prek naših novičnikov lahko posredujete na
skps@gzs.si. Obvestite nas lahko tudi o vaših preteklih ali prihajajočih dogodkih. 

V SLOVENIJI PROGRAM USPEŠNO ZAKLJUČILA
ŽE ČETRTA GENERACIJA ŠTUDENTOV.
PREDSTAVNIK IZ SLOVENIJE TUDI NA
MEDNARODNEM DOGODKU.
V programu Seeds for the Future, ki je v Sloveniji
v četrti izvedbi potekal lani novembra, so
sodelovali udeleženci iz šestih slovenskih
fakultet: Fakulteta za elektrotehniko,
računalništvo in informatiko Univerze v
Mariboru (UM FERI), Fakulteta za informacijske
študije v Novem mestu, Fakulteta za
elektrotehniko Univerze v Ljubljani, Fakulteta za
matematiko, naravoslovje in informacijske
tehnologije (UP FAMNIT) Univerze na
Primorskem, Fakulteta za računalništvo in
informatiko Univerze v Ljubljani, DOBA fakulteta.

Predstavnik iz Slovenije, študent Fakultete za
matematiko, naravoslovje in informacijske
tehnologije (UP FAMNIT) Univerze na
Primorskem, Milan Nikolič se je udeležil
mednarodne ekskurzije na Kitajskem. S svojo
aktivno udeležbo se je izvrstno izkazal in prejel
priznanje za »Digital Change Maker«.
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